

## Foreword

In order to produce greater balance in the contents and schedule of the Association's publications, while at the same time reducing printing and mailing costs, information on C.O.H.A. business and news of conferences, projects and publications have been combined with in-depth articles in this issue of the Journal. Two issues of the Journal under this new format are being planned for 1978 in place of the single issue of the Journal and two or three issues of the Bulletin which have been published in past years. Comments on the contents and format of the Journal, along with submissions of articles and information, are welcome so please don't hesitate to forward them to me c/o Canadian Oral History Association, P.O. Box 301, Station A, Ottawa, Ontario K1N 8V3.

## Avant-propos

Avec ce numéro du Journal nous avons combiné aux articles en profondeur les renseignements sur les activités de la Société de même que les nouvelles sur les conférences, projets et publications. Ainsi, nous espérons atteindre un équilibre dans le contenu et la parution du Journal tout en réduisant les coûts d'impression et d'affranchissement. Cette année nous comptons publier deux numéros du Journal selon ce nouveau format; celui-ci remplacera le numéro annuel du Journal et les deux ou trois numéros du Bulletin qui étaient publiés antérieurement. Vos commentaires sur le contenu et le format du Journal, et surtout vos articles et nouvelles, nous sont d'un apport précieux; n'hésitez pas à nous les communiquer au soin de la Société canadienne d'histoire orale, C.P. 301, Succursale "A", Ottawa, Ontario K1N 8V3.

Léo La Clare